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ZAPISNIK 
s 4. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta 

održane 25. listopada  2017. godine 
 

Sjednica je održana u gradskoj vijećnici u Narodnom domu u Buzetu, Ulica II. istarske 
brigade 2. 
 

Sjednica je započeta u 19,00 sati. 
 

Sjednicu vodi: Dejan Jakac, predsjednik Gradskog vijeća. 
 

Zapisnik vodi: Tatjana Merlić, administrativni tajnik u Upravnom odjelu za opće poslove, 
društvene djelatnosti i razvojne projekte. 
 

Prisutni članovi Gradskog vijeća: Denis Muzica, Elvis Černeka, Damir Sirotić, Dejan 
Jakac, Nina Majer, Kristijan Majcan, Enisa Marinac, Đani Soldatić, Damir Kajin, Zdravko Ćurić, 
Dubravka Črnac Dujanić, Sandi Černeka,  
 
Odsutni članovi gradskog vijeća: Vlatko Mrvoš, Mirta Ćaleta  i Vedran Majcan. 
 

Ostali prisutni: Silvana Pavletić, Siniša Žulić, Ana Pernić, Elena Grah Ciliga, Ornela 
Rumen, Elvis Šterpin, Roberta Kalčić Savatović, Gordana Čalić Šverko, Ervina Šurković 
Kisiček 
 

Dejan Jakac otvara sjednicu, pozdravlja sve prisutne i predlaže slijedeći dnevni red koji 
se jednoglasno prihvaća.  
 

DNEVNI RED 
 

 
1. Usvajanje skraćenog zapisnika s 3. Sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta održane 

24. kolovoza 2017. godine. 
2. Pitanja i prijedlozi. 
3. Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o prihvaćanju Godišnjeg izvješća o 

ostvarenju plana i programa Dječjeg vrtića „Grdelin“ Buzet za pedagošku 2016./2017. 
Godinu.  

4. Razmatranje prijedloga i donošenje II. Izmjena i dopuna Proračuna Grada Buzeta za  
2017. godinu, te pripadajućih programa i drugih akata: 

a) II. Izmjene programa javnih potreba u obrazovanju za  2017. godinu, 

b) II. Izmjene programa javnih potreba u predškolskom odgoju za 2017. godinu 

c) II. Izmjene programa javnih potreba u kulturi za 2017. godinu, 

d) II. Izmjene i dopuna programa javnih potreba u sportu za 2017. godinu, 

e) II. Izmjene i dopune programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zaštiti zdravlja za 2017. 

godinu 

f) I. Izmjene Programa projekta KulTourSpirit, 

g) Program projekta „Buzet – Grad tartufa“ 

h) II. Izmjene programa javnih potreba u civilnoj zaštiti te vatrogastvu za  2017. godinu, 

i) II. Izmjene Programa održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2017. 

godinu, 

j) II. Izmjene i dopune Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 

2017. godinu, 



k) Program projekta „Poduzetnički inkubator Verzi“ 

 
5. Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o donošenju Smjernica za organizaciju i 

razvoj sustava civilne zaštite na području Grada Buzeta za razdoblje od 2017. do 2020. 
godine. 

6. Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o prijedlogu imenovanja dodatnih 
zdravstvenih radnika koji će obavljati poslove mrtvozorstva na području Grada Buzeta. 

 

TOČKA 1.  

Usvajanje skraćenog zapisnika s 3. Sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta održane 24. 

kolovoza 2017. godine 

 

 Rasprave po ovoj točki dnevnog reda nema te se jednoglasno donosi  

 

ZAKLJUČAK  

Usvaja se  skraćeni  zapisnik s 3. Sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta održane 24. 

kolovoza 2017. godine. 

 

TOČKA 2. 

Pitanja i prijedlozi 

 

 Denis Muzica postavlja pitanje vezano uz laboratorij u Domu zdravlja u Buzetu. Naime 

2012. godine skupljala se pomoć za liječenje Denija Muzice, te je nakon njegove smrti obitelj 

Muzica dio prikupljenih sredstava namijenila Domu zdravlja Buzet i većim dijelom pokrila 

troškove nabavke hematološkog analizatora, te postavlja pitanje pošto je sad otkazana 

koncesija gospodina Romera Rauch što je sa aparatom sada te da li će laboratorij i dalje raditi? 

Vezano za županijsku cestu za Roč tj. dio od nekadašnje mljekare do zadnjih kuća prema 

stanici Roč i Cimosu, MO i Osnovna škola su prije godine dana pokrenuli inicijativu da se radi 

ograničenja brzine i veće sigurnosti na tom potezu postave sprave za smirivanje prometa pa 

ga interesira što je poduzeto po tom pitanju? 

Dubravka Črnac Dujanić pošto autobus za Rijeku i iz Rijeke za Buzet ne prometuje u 

popodnevnim satima, a pošto naše stanovništvo gravitira bolnici Rijeka zanima ju da li postoji 

neka mogućnost u okviru postojećih institucija kao što je Pomoć u kući starijima i nemoćnima 

koji već nudi uslugu prijevoza da se koriste te usluge? 

Damir Kajin navodi kako je Visoki upravni sud ukinuo UPU Mala Huba II. To znači da 

za ubuduće ne mogu se više izdavati građevinske dozvole za taj lokalitet, sva aktivnost 

građana temeljem te odluke je defakto zaustavljena, osim za firmu  Adria Eta kojoj je Grad tj. 

županija izdala građevinsku odnosno lokacijsku dozvolu. Ako želi g. Krota već sutra može 

početi graditi kompostanu. Gradonačelnik nas je uvjeravao da je pokrenuo stečajni postupak, 

navodno neka dugovanja koja je imala tvrtka Adria Eta prema gradu je podmirila. Što je sa 

gradnjom kompostane, da li Adria Eta može graditi ? Vezano uz enduro vožnju trebali bi 

organizatori tražiti dozvolu za  ulazak u posjed i ceste vratiti u prvobitno stanje.  



Vezano uz groblja Švikarija i Mali Mlun smatra da za groblje Švikarija treba sanirati zid 

na istom, a na Malom Mlunu riješiti parkiranje i neku malu mrtvačnicu. 

Enisa Marinac postavlja pitanje što je sa sanacijom klizišta Juričići i cestom Maruškići 

- Dubrovica ? 

Đani Soldatić postavlja pitanje što je sa programom „Buzet Vita“?  

Kristijan Majcan vezano uz groblje u Račicama postavlja pitanje kada će biti nastavljeni 

radovi koji su započeti, te na Vrhu smatra da se treba izviditi mogućnost da se  kraj škole 

postave naprave za smirivanje prometa ? 

Nina Majer vezano uz javnu rasvjetu u MO Sovinjak, kaže kako određeni dio lampi ne 

radi te tko je zadužen za sanaciju iste? 

Siniša Žulić vezano uz laboratorij u Domu zdravlja, sredinom devetog mjeseca 

upozoreni smo da sadašnji koncesionar namjerava odustati od koncesije te našom brzom 

intervencijom i u suradnji sa Istarskim domovima zdravlja problem će biti riješen. Gospodin 

Rauch je namjeravao opremu prodati no uspjeli smo se dogovoriti. Vezano uz autobus za 

Rijeku u popodnevnim satima, Grad Buzet može tražiti od hrvatske gospodarske komore, 

sektora za promet, da pošalje poziv autobusnim kućama koje žele da se jave za prometovanje 

na toj liniji. Pomoć u kući ima jedno vozilo te se može sa ravnateljicom doma izviditi mogućnost 

da se u određenim trenucima ako je moguće uz naknadu vrši i prijevoz za Rijeku. Vezano uz 

presudu visokog upravnog suda, van snage su stavljene izmjene i dopune UPU-a Mala Huba 

II, a ne cijeli plan. Vezano uz enduro vožnje i off road vožnje, Grad Buzet traži suglasnost MO 

na čijem području se održavaju vožnje, do sada nakon svih natjecanja nije bilo većih problema 

i stanje cesta vratilo se u prvobitno stanje, prošle godine na Humšćini bilo je manjih problema 

no postignut je dogovor s mještanima kako da se to sanira. Poziva svih da ako imaju saznanja 

da se nakon natjecanja javljaju oštećenja na javnim prometnicima i putovima da prijave isto 

kako bi Grad mogao reagirati prema organizatorima. Po privatnim parcelama bez suglasnosti 

vlasnika ne bi se smjelo voziti. Na groblju Mali Mlun uredili su se zidovi. Vezano uz sanaciju 

potpornih zidova u Juričićima u više navrata razgovarali smo sa ŽUC-om. 

Elvis Černeka od 2010 – 2011 laboratorij u Buzetu imao je Romero Rauch koji je podnio 

zamolbu za raskid ugovora. Od 01.10. laboratorij  spada pod IDZ. Hematološki analizator bio 

je predmet rasprave, no uspjelo se uz angažman gradonačelnika i Grada riješiti. Ističe problem 

nedostatka stručnog kadra tj. magistra medicinske biokemije ali i prvostupnika laboranata jer 

takvih kadrova na tržištu nema, a IDZ to rješavaju sklapanjem ugovora sa vanjskim 

ustanovama u smislu supervizije što smatra da nije najbolje rješenje ali je jedino moguće.  

Elvis Šterpin vezano uz županijsku cestu za Roč, ove godine se aktiviralo rješavanje  

ulaza u naselje Roč, idejni projekt je već bio napravljen, potrebno je napraviti prometni elaborat 

prometovanja kroz Roč. U kontaktu smo sa policijom vezano uz rješavanje prometne gužve. 

Istarske ceste su upoznate sa problemom.  

Vezano za cestu Maruškići – Rošovo, idejni projekt je napravljen i ishodovane su sve 

suglasnosti, postoje dva problema a jedan je što su stručnjaci  trvdili da postoje tri klizišta na 

tom području, no mjerenjem koja su provedena utvrđeno je da su klizišta  manje opasna, drugi 

probem koji je malo veći je taj da je u sklopu projektiranja došlo  do promjene granice 

katastarskih općina Svi Sveti i Stari grad što je u procesu rješavanja, a pokrenut je i  geodetski 

projekt koji je u proceduri rješavanja. Nakon toga može se napraviti glavni i izvedbeni projekt 

da bi se cesta mogla po sili zakona ucrtat i dobit svoj broj pa bi kao takva bila legalna. Da bi 

se ta dionica mogla izvest morati će biti kandidirana na  neke od mjera EU fondova. Vezano 

uz rasvjetu urgirali smo prema izvođaču koji je uklonio nedostatke, a izvješće će dostaviti zbog 

čega je do kvarova došlo. Vezano uz groblje Pruhari sanirani su zidovi i prilaz te dio parkinga. 



Elena Grah Ciliga vezano uz program Buzet Vita, sastanak odbora održan je početkom 

godine, radi se o velikom broju članova koordinacijskog odbora,  sastanak se najavljuje za 

idući tjedan, a tema će biti zaštita zdravlja i socijalne skrbi. 

Ervina Šurković Kisiček vezano uz groblja svake godine urgiramo i saniraju se 

nedostaci. U Račicama je ostalo za sanirati još jednu stazicu koja je u planu. Groblje Švikarija 

radi se o preslagivanju dijela zida.   

Damir Kajin postavlja pitanje da li može iznijeti svoje neslaganje ili slaganje sa nečim, 

na što predsjednik vijeća iznosi da može postavljati pitanja.  

 

TOČKA 3.  

Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o prihvaćanju Godišnjeg izvješća o ostvarenju 

plana i programa Dječjeg vrtića „Grdelin“ Buzet za pedagošku 2016./2017. Godinu 

 

Silvana Pavletić obrazlaže izvješće.  

Damir Kajin postavlja pitanje da li je 15-tero djece ostalo izvan vrtićkog programa, koliko bi 

trebalo sredstava da se svi zbrinu i koliko sredstava za proširenje vrtića te za zapošljavanje 

teta i ostalo? Troškovi za polazak djece u vrtić su najniži u Istri, no da li bi bilo moguće 

roditeljima još izaći u susret, da li se može u proračunu predvidjeti sredstva za perilicu suđa  

koja je pokvarena? 

Silvana iznosi da je 15 djece ostalo neupisano. Za proširenje vrtića prijavljeni smo na EU 

fondove. Za smještaj još jedna skupine djece trebalo bi zaposliti najmanje tri odgajateljice i 

spremačicu. Povoljniji uvjeti postoje za roditelje koji imaju nekoliko djece u vrtiću za svako 

drugo dijete u vrtiću i za djecu koja imaju zdravstvenih teškoća smanjuje se iznos za 15 posto 

te djeca čiji roditelji imaju socijalnih problema vrtić je besplatan. Imamo problema sa  perilicom 

za suđe, naručen je novi programator jer je ova perilica, kako su majstori rekli jako dobra, a 

nova perilica košta oko 100 000 kuna. Ako budemo i dalje imali problema sa istom morati ćemo 

tražiti rješenje. 

Nakon rasprave jednoglasno se donosi  

 

ZAKLJUČAK  

Donosi se  Zaključak o prihvaćanju Godišnjeg izvješća o ostvarenju plana i programa Dječjeg 

vrtića „Grdelin“ Buzet za pedagošku 2016./2017. Godinu 

 

 

TOČKA 4.  

Razmatranje prijedloga i donošenje II. Izmjena i dopuna Proračuna Grada Buzeta za  
2017. Godinu, te pripadajućih programa i drugih akata: 

a) II. Izmjene programa javnih potreba u obrazovanju za  2017. Godinu, 

b) II. Izmjene programa javnih potreba u predškolskom odgoju za 2017. Godinu 

c) II. Izmjene programa javnih potreba u kulturi za 2017. Godinu, 

d) II. Izmjene i dopuna programa javnih potreba u sportu za 2017. Godinu, 



e) II. Izmjene i dopune programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zaštiti zdravlja za 2017. 

Godinu 

f) I. Izmjene Programa projekta KulTourSpirit, 

g) Program projekta „Buzet – Grad tartufa“ 

h) II. Izmjene programa javnih potreba u civilnoj zaštiti te vatrogastvu za  2017. Godinu, 

i) II. Izmjene Programa održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2017. 

Godinu, 

j) II. Izmjene i dopune Programa gradnje objekata i uređaja komunalne   infrastrukture za 

2017. godinu, 

k) Program projekta „Poduzetnički inkubator Verzi“ 

 
 

Ornela Rumen obrazlaže izmjene.  

Otvara se rasprava.  

Damir Kajin suština izmjene proračuna je u slijedećem, porez na imovinu na prihodovnoj 

strani veći je za 460.000,00,a pomoć proračuna iz drugih proračuna, na žalost ne iz 

županijskog proračuna za 389.000,00 kuna, zajedno 849.000,00 kuna, a suština rashoda s 

druge strane ogleda se u povećanju izdataka za materijalne troškove za čak 450.000,00 kuna 

te u rashodima za zaposlene od čak 296.770,00 kuna pa te dvije stavke u rashodima iznose 

746.770,00 kuna. Za materijalne rashode i intervencije za plaće to je otprilike onoliko, samo 

ovim rebalansom, koliko se u godinu dana u Buzetu osigurava za subvencije za poljoprivredu 

odnosno za gospodarstvo. Na str. 9. su troškovi informiranja, za što Buzet troši 202 450,00 

kuna koji su to mediji, portali i dr. moli specifikaciju troškove? Interesantno je da su kazne, iako 

su djelatnici Gradske uprave izuzetno ažurni, manje za 20.000,00, a njemu su naplatiti čak 

200,00 kuna za plakatiranje Nezavisne liste jer su plakati bili i nepropisno lijepljeni. Koliko plaće 

se osigurava kroz ovaj proračun? Koliko realno može iznositi proračun za 2018. godinu? 

Problem je u velikoj mjeri i Istarska županija jer nas tretira kao da smo dio „Tunguzije“, a ne 

istarskih prostora, osim 6.500,00 kuna koji su dostavili za ogrijev ne zna da li su dostavili još 

koji iznos, koliko vidi nisu spremni ni asfaltirati neku od cesta kao što je cesta Most Bračana- 

Mažinjica. Predlaže da se izdvoji 15 000,00 kuna da se ofarbaju ulazna vrata crkve Sv. Marije 

u starom gradu te ulazna vrata u zvonik. Da li je moguće socijalne programe Doma 

umirovljenika koje se financira sa 5 milijuna kuna, gdje grad osigurava 2 milijuna kuna korisnici 

3 milijuna kuna, otprilike promijeniti pa da taj omjer bude 1:1, ili da se korisnicima računi 

umanje za 10 ili 15%. Program Karolinina Kuća i Moretti, smatra da su cijene „napuhane“. 

Možda bi se moglo nešto učiniti po pitanju ceste Krkuž – Hrobatija.  

Dejan Jakac postavlja pitanje vezano uz dopuna koja je dostavljena na klupe „Dopuna 

projekta „Poduzetnički inkubator Verzi“ da li je to planirano ili utrošeno? Ornela Rumen 

odgovara da je to planirano.  

Siniša Žulić, plaće se odnose na Dom za starije i nemoćne, da ne opterećujemo dodatno 

korisnike doma i dižemo cijenu Grad Buzet je preuzeo trošak. Ne dižu se plaće već se govori 

o trošku korisnika doma. U Dječjem vrtiću nove odgojne grupe iziskuju i nove troškove.  Stavka 

Troškovi informiranja dijele se na dvije stavke Troškovi obavješćivanja i informiranja građana 

putem medija u iznosu od 50 000 kuna i Troškovi održavanja besplatne bežične Internet zone.  

Troškovi obavješćivanja i informiranja građana putem medija to se u pravilu odnosi na 

oglase koje je grad dužan po zakonu objavljivati, pozivi na javne natječaje, rasprave za 

prostorni plan i dr.), jedini ugovor koji imamo je sa TV Istrom u visini od 18 000,00 kuna. Iznosi 

da je Grad Buzet u samom vrhu po izdvajanju za poduzetnike u Republici Hrvatskoj. Vezano 



uz amandman o sanaciji vrata crkve smatra da bi o tome trebao raspravljati Odbor za 

revitalizaciju kulturne baštine, čiji je član  i velečasni Marijan Žmak te smatra da bi trebao 

dostaviti troškovnik i da neće biti problema da se vrata crkve i zvonika ofarbaju. 

Ornela Rumen vezano uz dodatni materijal za palaču Verzi, mora biti u proračunu da bi 

raspisali javnu nabavu. 

Damir Kajin vezano uz palaču Versi, gdje je razlika. 

Ornela Rumen program sadrži cijeli projekt za razdoblje od 2017. do 2020., nakon 

tumačenja Zakona o javnoj nabavi i pojašnjenja, da bi mogli raspisati javnu nabavu za 

građevinski dio moramo sredstva staviti u proračun u rashodovnu i prihodovnu stranu.  Vezano 

uz plaće, u Gradskoj upravi Grada Buzeta plaće su najniže među deset gradova u Istarskoj 

županiji. Od plaća u Gradskoj upravi veliki se dio refundira na EU projektima. Grad i četiri 

proračunska korisnika imaju 112 zaposlenih. Ako taj podatak usporedimo u nekoliko godina 

unazad u Gradskoj upravi broj zaposlenih je 2002. godine bio 21, pa 24 i smanjen je na 23. 

Što se tiče povećanih troškova  otvaranjem doma za starije i nemoćne osobe 2007. godine 

bilo je manji, a sada je trenutno zaposleno 32 osobe, znači tu su nove osobe za čije se plaće 

izdvaja iz proračuna. U Dječjem vrtiću 2006. godine prije povećanja odgojnih skupina bilo je 

19 zaposlenih sada su 32 osobe, gdje je također povećanje. U JVP povećan je broj zaposlenih 

za jednu osobu, a Učilište je ostalo na istoj razini. Vezano za plaće povećanje ukupno je za 

296.000,00 rashoda za zaposlene, međutim jednim se malim dijelom odnosi na otpremninu za 

djelatnicu grada Buzeta koja je u međuvremenu odlučila da ide u mirovinu, a manji dio od 

6.000,00 kuna u dječjem vrtiću radi ostalih rashoda , a sve ostalo se odnosi na Dom za starije 

osobe, te se od tih sredstava financira dom gdje je povećanje preko 200 000,00 kuna, od toga 

grad osigurava 108 000,00 kuna, Ministarstvo socijalne skrbi 46 000,00, Istarska županija 42 

000,00 i dom iz vlastitih sredstava 15 000,00 kuna. Ministarstvo socijalne skrbi i IŽ to su dva 

projekta na kojima su posebno osobe koje taj projekt vode. Povećanje se u domu odnosi na 

to što je grad prepoznao i uvažio činjenicu da su korisnici sve više u stacionarnom dijelu, da je 

potreban veći broj njegovateljica, a s druge strane da je bilo i odlazaka te da je teško pronaći 

kadar i da je u ljetnim mjesecima da bi dom normalno funkcionirao bilo potrebno uzeti i vanjske 

servise i za to osigurati dodatna sredstva. Što se tiče plaća 2002. godine u gradskoj upravi 

bruto iznos iznosio je 2,6 mil. kuna, 2005. 3,179 mil. kn, 2014. 3,4 mil. kuna, 2017. je to 2,9 

miloj kuna, iz toga 300 000,00 kn iz EU sredstava, znači grad daje 2,6 milij. kuna, znači 

vraćamo se na 2002. godinu. Veća sredstva za plaću su iz razloga povećanja broja djelatnika 

u vrtiću, zbog novih grupa i novog zapošljavanja i osnivanja doma. 

Damir Kajin dostavlja amandman u pisanom obliku, no naknadno ga povlači. 

Nakon rasprave jednoglasno se donosi  

 

ZAKLJUČAK  

Donosi se II. Izmjena i dopuna Proračuna Grada Buzeta za  2017. godinu, te 
pripadajući programi i drugi akti: 

a) II. Izmjene programa javnih potreba u obrazovanju za  2017. Godinu, 

b) II. Izmjene programa javnih potreba u predškolskom odgoju za 2017. Godinu 

c) II. Izmjene programa javnih potreba u kulturi za 2017. Godinu, 

d) II. Izmjene i dopuna programa javnih potreba u sportu za 2017. Godinu, 

e) II. Izmjene i dopune programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zaštiti zdravlja za 2017. 

Godinu 

f) I. Izmjene Programa projekta KulTourSpirit, 

g) Program projekta „Buzet – Grad tartufa“ 



h) II. Izmjene programa javnih potreba u civilnoj zaštiti te vatrogastvu za  2017. Godinu, 

i) II. Izmjene Programa održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2017. 

Godinu, 

j) II. Izmjene i dopune Programa gradnje objekata i uređaja komunalne   infrastrukture za 

2017. Godinu, 

k) Program projekta „Poduzetnički inkubator Verzi“ 

 

 

TOČKA 5.  

Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o donošenju Smjernica za organizaciju 
i razvoj sustava civilne zaštite na području Grada Buzeta za razdoblje od 2017. do 

2020. godine. 
 

 
Roberta Kalčić Savatović obrazlaže prijedlog. Moli da se ispravi greška kod datuma. 
Radi se o četverogodišnjem periodu. 
Rasprave nema te se jednoglasno donosi  
 
 
 

ZAKLJUČAK  
 
Donosi se  Zaključka o donošenju Smjernica za organizaciju i razvoj sustava civilne 
zaštite na području Grada Buzeta za razdoblje od 2017. do 2020. godine. 

 
 
 

TOČKA 6.  
 

Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o prijedlogu imenovanja dodatnih 
zdravstvenih radnika koji će obavljati poslove mrtvozorstva na području Grada Buzeta. 

 

 
Elena Grah Ciliga obrazlaže prijedlog. 
Rasprave po ovoj točki dnevnog reda nema te se jednoglasno donosi  
 
 

ZAKLJUČAK  
 

Donosi se Zaključak  o prijedlogu imenovanja dodatnih zdravstvenih radnika koji će 
obavljati poslove mrtvozorstva na području Grada Buzeta. 

 

Dejan Jakac najavljuje iduću sjednicu za kraj 11 mjeseca.  

Siniša Žulić iznosi da je u planu sjednica Gradskog vijeća za 22.11., s obzirom da se planira 

uvrštenje Prostornog plana na sjednicu Gradskog vijeća iznosi da će se možda sazvati i jedna 

izvanredna sjednica Gradskog vijeća sa jednom točkom dnevnog reda i to Prostorni plan 

Grada Buzeta.  

 



 Sjednica je zaključena u 21,00 sat.  

 

ZAPISNIK VODILA            PREDSJEDNIK GRADSKOG VIJEĆA 

   Tatjana Merlić                                                                                Dejan Jakac 

   


